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Občané vystoupili na zastupitelstvu: 
Požadují zachování společenského sálu v centru města. 

Jednání o KaSC nadále pokračují. Na včerejší zastupitelstvo dorazily dvě desítky občanů a z 
nich čtyři přímo vystoupili na jednání. Pro zachování společenského sálu v centru mají řadu 
důvodů. Jednak se zde koná více než 130 akcí za rok, z toho minimálně 60 velkých, jednak je 
záměr výstavby netransparentní. Investor, který zvítězil ve výběrovém řízení, vůbec neplánuje 
stavět podle zadání, které dostal - zajištění kulturního sálu jednoduše ignoruje. Kam se 
přesunou všechny akce, bude-li KaSC nenávratně pryč?

V úterý 11.6. proběhl ještě před zastupitelstvem neveřejný seminář zastupitelů s firmou Manthellan. 
Jak se ukázalo, firma se velmi odchýlila od původního záměru, na základě kterého vyhrála 
výběrové řízení. V zadání od města byla uložena povinnost zbudovat kulturní sál, ale firma počítá 
pouze se stavbou obchodního centra. Kulturní sál z toho „jaksi“ vypadl a Prostějovu tak hrozí 
riziko, že ztratí výjimečný reprezentativní prostor s kapacitou 1407 lidí, které je přes celý rok 
využito minimálně 150 akcemi, z toho minimálně 50 velkými.

„Těch 2400 lidí, kteří podepsali petici za zachování KASC nehlasovalo pro přesunutí kulturního 
domu do kasáren, co máme stavět za peníze města. Původní záměr města byl jasně definován a 
musí být dodržen“, říká Jan Navrátil, člen sdružení Pro Prostějov. Do diskuze nad plněním záměru 
se zapojila řada zastupitelů. Ing. Aleš Matyášek zpracoval návrh požadující, aby bylo zajištěno 
plnění původního zadání, zpracována nezávislá právní analýza a aby byli vedeni k odpovědnosti 
konkrétní lidé, kteří pochybili a zatajovali podstatné informace. Návrh nebyl schválen. Smetla ho 
koalice ČSSD a ODS. Jediné, na čem se všichni shodli za horečného přikyvování napříč politickým 
spektrem bylo, že pokud město dá nějaké podmínky u nějaké veřejné soutěže, jsou zcela závazné a 
ti uchazeči, kteří podmínky dané městem Prostějov nesplní, musí být ze soutěže vyškrtnuti. 
(cyklostezky, rekonstrukce učeben). 

Proč je důležité zachovat společenský sál, připomínala z řad veřejnosti mimo jiné také Ing. Markéta 
Novotná: „V KaSC nejsou jen plesy, ale také diskotéky, koncerty, akce pro školy, mají zde zkušebnu 
prostějovské kapely, je zde sál rytmiky, Bohemia centrum, kavárna, dětský koutek pro maminky,  
které si zde mohou nechat pohlídat své děti, když třeba potřebují nakoupit v centru města či něco 
vyřídit na úřadech. A v neposlední řadě je to ideální místo pro přesun velkých akcí z náměstí v  
případě špatného počasí.“

To je také důležitý argument proti přesunu kulturního sálu do areálu Jezdeckých kasáren. Prostějov 
se řadu let snaží oživovat centrum města. A má výjimečnou možnost zajistit jednoduchá řešení na 
tzv. mokrou variantu velkých akcí na náměstí, ale chce se o ni připravit. 
Bezpečnostní technik KaSC, Miroslav Hanák také připomněl: „Budova je právě po bezpečnostních 
kontrolách a je v dobrém stavu. Případné rekonstrukce pomohou z energetického či estetického 
hlediska. Kontroly však neshledaly na budově žádné zásadní závady.“

Jako lichý se zdá také argument, že by se společenské akce mohly v budoucnu konat buď ve 
Sportcentru nebo v multifunkčním zařízení v Jezdeckých kasárnách, které má také sloužit 
především jako sportovní hala. „Není to důstojné prostředí pro reprezentační plesy, nemá potřebné 
hudebně-technické vybavení ani není dostupné“, přispěl do diskuze student VŠ, Tomáš Lázna. 
„Celé zdůvodnění vedení města je zmatečné. Vedení města by mělo požadovat, aby investor 
provozoval společenský sál, pořádal tam akce za vlastní peníze a na vlastní riziko“, říká Ing. 
Antonín Sprinz.



Vedení města ale dalo jasně najevo, že je nezajímá, jestli není plánovaná smlouva z právního 
hlediska neplatná a pro město nevýhodná, ani neberou v potaz vůli veřejnosti, aby v centru města 
zůstalo zachovaný společenský sál a nikoli další nákupní středisko, což vyjádřilo 2400 občanů 
podpisem petice už před rokem a půl. 

Další informace:
www.proprostějov.eu
https://www.facebook.com/kasc.prostejov
http://www.youtube.com/watch?v=0KLNR91hfd0 

Kontakt:
Jan Navrátil, Pro Prostějov, navratil@habro.cz, 608 403 010
Aleš Matyášek, zastupitel, ales.matyasek@interinvest.cz
Markéta Novotná, novotna@proprostejov.eu 721 783 272
Antonín Sprinz, sprinz@proprostejov.eu
Tomáš Lázna, student, lazna@proprostejov.eu
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